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§ 2   

Svar på remiss om betänkandet Ut ur skuldfällan (SOU 
2013:72) 

Beslut 

Att bifalla förvaltningens förslag till svar på remissen 

Att påtala vikten av att information finns på fler språk än svenska 

I Spånga-Tensta bor medborgare från många olika delar av världen. 

Det är angeläget att det kommer att finnas informationsmaterial på de 

språk som oftast talas i vår stadsdel.   

 
Ärendet 

På uppdrag av Regeringen tillkallades en särskild utredare med 

uppdrag att föreslå åtgärder som förbättrar möjligheterna för dem som 

har rätt till skuldsanering att också få det. Utredningen utmynnades i 

ett antal förslag på förbättringar och förenklingar som underlättar 

skuldsaneringsförfarande, bland annat om betalningsplanens längd, 

kontroll av gäldenärens uppgifter och kvalificerad insolvens. Under 

utredningen har det också slagits fast att kunskapen som 

skuldsanering är låg i samhället varpå Kronofogdemyndigheten och 

Konsumentverket bör ansvara för information och utbildning på 

området. Förvaltningens bedömning är att de föreslagna åtgärderna är 

mycket bra och ställer sig positiv till de förslag som utredaren lyfter 

fram i betänkandet.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 november 2013. 

Dnr 777-2013-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund (FP) lade gemensamt för FP+M+C 

fram ett eget förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan (S) föreslog gemensamt för S att 

nämnden skulle ställa sig bakom FP+M+C:s förslag.  

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog gemensamt för MP att 

nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.   

 

Ledamoten Jonas Ljungstedt (V) föreslog att nämnden skulle ställa sig 

bakom förvaltningens förslag. 

 

forts. 
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forts § 2 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+C+S:s förslag. 

 
Reservation 1 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) och Tomas 

Beer (MP) till förmån för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 

Att nämnden ställer sig bakom förvaltningens förslag.” 
 

Reservation 2 

Reservation anmäldes av ledamoten Jonas Ljungstedt (V) till förmån 

för eget förslag: 

 

”Förslag till beslut 

Att nämnden ställer sig bakom förvaltningens förslag” 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade gemensamt för MP+S+V fram ett 

särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Vi tackar förvaltningen för ett genomarbetat svar. 

Vi vill vidare poängtera vikten av att gäldenärens betalningsförmåga 

inte överskattas. Att se till betalningsförmågan på fem års sikt, istället 

för 15 års sikt, kan vara rimligt. Att det införs flexibilitet vid särskilda 

omständigheter som t ex allvarlig sjukdom för att kunna ge kortare 

skuldsaneringstid än fem år är bra. Att ge möjlighet till 

betalningsfrihet två månader om året är rimligt. Att under en 

skuldsanering leva på existensminimum, d v s för en ensamstående 

4500-5000 kronor i månaden förutom en rimlig hyreskostnad, är 

tufft.” 

 

__________________ 

 


